

# Regionsmøde i Region Øst

Lørdag den 12. august 2017, kl. 11.00 til 15.00  
Borgerhuset, Sømosevej 44, 4293 Dianalund

## Referat

1. Vel mødt ved formanden (Formålserklæringen)
2. "Veje til enhed" læses af Klaus
3. Præsentationsrunde:  
Afbud fra Jonn C, Ruth J og Jens J  
Jørgen B, Roskilde, Formand                      Henrik C, Ringsted, Erfaringsgruppe  
Jørn L, Nyk. F., Kasserer                      Helle, Holbæk, Observatør  
Ilias P, ??, HSR-repr.                      Lykke E, Holbæk, grp.repr.  
Michael F, Præstø, Litteraturudvalg      Peter Å, Ringsted, HSR-repr.  
Joan C, Ringsted, Boxudvalg              Claus L, Ruds Vedby, grp.repr.  
Carsten, Dianalund                      Kisser, Dianalund  
Tine L, Skælskør, LiV-repr.              Marianne S, Kalundborg, Strukturudvalg  
Ulla M, Rønne, TEU-udvalg              Lisa R, Hasle, grp.repr.  
Marianne H, St, Heddinge              Niels, AA-Data  
Allan, Vordingborg, grp.repr.              Adam, Vordingborg, grp.repr.  
Maria, Vordingborg, 2. års delegeret
4. Valg af referent, ordstyrer og stemmetællere; Joan C, Henrik C, Kisser H, Lisa R, Peter Å
5. Bemærkninger til referat fra regionsmøde den 6. maj 2017 i Roskilde.  
Godkendt referat er tilgængeligt på hjemmesiden.
6. Lidt om gruppen i Dianalund (Kisser fortæller om gruppen – har flyttet mødet til fredag aften – har indført meditation 1 gang/mdr)
7. Tema-indlæg: Lidt om IT-udvalgets arbejde ved Niels fra AA-Data – Niels har arbejdet med IT i AA i 19 år. Formål :at sikre at AA har en optimal IT struktur, at opdatere hjemmesiden, at vejlede regionerne. Der mangler repr. Fra flere regioner (måske pga usikkerhed). På møderne udveksles erfaringer ved IT. Der bruges også skype møder bla ved korte møder. Hjemmesiden er under stadig bearbejdning vedr design og brugervenlighed. Sidste nye arbejds punkt – dataregisterloven(forening). Orientering af HSR omkring medier(facebook). Adhoc-opgaver fra HSR. Vedligeholdelse af maskiner og systemer.
8. Spise og rygepause
9. Rapport og nyt fra grupperne (grupperepræsentant)  
Joan/søndag Ringsted, Marianne /onsdag Kalundborg ; ikke mange til møderne(nyt møde om mandagen), Ulla /fredag Rønne; lille stabil gruppe Lisa/tirsdag Hasle ; god stabil kerne Allan/onsdag,fredag,søndag/Vordingborg; traditionelle grupper (snak om hvordan man kan byde nykommeren velkommen) , Adam/ torsdag Haslev ; 50 tilknyttet (mange nykommere) Maria/ mandag Vordingborg – tringruppe – tiltag: oplysning om kørsel Jørgen/tirsdag, Roskilde – mere uddelegering af opgaver. Har været på besøg i de andre møder i Roskilde og omegn. Lykke/lørdag/tirsdag Holbæk – lørdag(der læses op af blå bog og TDE) – tirsdag/frit emne.
10. Emne-indlæg: F.eks. Introduktion til Traditions-seminar – Peter (temadag -7.okt. i Ringsted) workshop om traditioner. Denne gang 1. tradition. - se invitation vedr temadag. Evaluering til regionsmødet i nov.
11. Rapport fra / spørgsmål til regionsrådet

- Formanden ved Jørgen B – forberedelser til regionsmøde, temadag og folkemødet på Møn 25.26./8 - fungerende sekretær – frivilligdag i Næstved fredag 29/9. LIV -Tine
- Sekretæren ved – Jørgen B, Regionens PC – Hvordan opdateres registerne omkring serviceposter i Regionen i AA-dks database? Jørgen B aftaler møde med Niels, AA-data. Her deltager også Jonn C og Joan C.
- Kassereren ved Jørn L – beholdning 37.239 kr – 10.000 kr er sendt til AA-Danmark. Mobilpay bliver brugt mere, både af grupper og enkeltpersoner. Husk at angive hvilken gruppe, du sender fra – også som privatperson. Jørn L er blevet medlem af AA`s økonomiudvalg.
- Informationsudvalg ved Tine L – folkemødet på Bornholm: formål; at oplyse til mange forbund - t-shirts – god kontakt – indlæg i boxbladet – positiv oplevelse – mange kontakter til organisationer. Hvor ligger materialer til forskellige arrangementer ?? servicekontoret - DUT- LIV-møde lørdag -19.8. i Klostermarkskirken 10.30-16
- Telefon- og e-mailudvalg ved Ulla M – nye telefoner – nyt møde i sept.
- Strukturudvalg ved Marianne S – intet nyt
- IT-udvalg og hjemmeside ved Jonn -Jørgen (lige nu er Jonn alene i udvalget – Maria kontakter Jonn)
- Box-udvalg ved Joan C – frist for indsendelse 1. sept.-
- Litteraturudvalg ved Michael F- intet nyt
- Erfaringsgruppe ved Henrik L – intet nyt
- Hovedservicerådet ved Peter Å og Ilias P. Peter: Har Region Øst mulighed for at huse et servicekontor? (alle regioner har fået opgaven)
- Nyt punkt 11a – nyt servicekontor (brainstorm) lokaler/personale/kørsel/ Arbejdsgruppe nedsat. Består af Marianne/Jørgen/Peter

**12. Valg** Stemmeberettigede 13  
 Næstformand. Ilias P er blevet HSR-repr.-  
 Ny næstformand : Lisa R er valgt med 12 stemmer  
 Sekretær. Mogens J er ikke mere  
 Ny sekretær: Joan C er valgt med 12 stemmer  
 Delegerede og suppleanter til Servicekonferencen – 20-22.april 2018  
 Claus L fra Ruds Vedby træder ind som 1. års delegeret.

**13. Regionsmøde** 4. november Vordingborg -  
 Febr. 2018 Skælskør Tine L  
 Maj 2018 Bornholm

**14. Eventuelt**  
 Procedure vedr. overførsel af penge( kontanter) til AA. Hvordan kan det gøres nemmere?  
 Sorø kommune : taletid for kommunalbestyrelsen (Kisser/Tine)

Arbejds møde: Mandag den 28. august 2017 kl.19.00-21.00 i Klostermarkskirken, Ringsted

Hattepenge kan indsættes på konto nummer: 1551 0001 472 674 (Danske Bank)  
Mobile Pay: 42 70 83 43 – angiv venligst gruppenavn ved indbetaling.

Regionsråd	Navn	Telefon	Email
Formand	Jørgen B.	2360 7229	formandregionoest@gmail.com
Næstformand	Lisa	3053 4744	<a href="mailto:lisarasm@hotmail.com">lisarasm@hotmail.com</a>
Sekretær	Joan	2818 6960	aa.regeast.sekretaer@gmail.com
Kasserer	Jørn L.	2814 7808	jev.larsen@dlgmail.dk
HSR repræsentant	Peter Å.	5013 4208	paaside@hotmail.com
HSR repræsentant	Ilias P.	2239 4958	iliasaawild@gmail.com

Indlæg til Boks334 og oplysninger om arrangementer i regionen sendes til

LIV repræsentant:	Tine L	4055 3125	som.larsen@gmail.com
Box334:	Joan C	2818 6960	j.c.christoffersen@gmail.com